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SAK 1 - Informasjon fra skolen v. Magnus: 
 

a. Korona 
Skolen har hatt en runde blant elever og lærere nå. Elever som har vært i form til det 
har fått tilbud om undervisning hjemme. De fleste er tilbake nå så vi håper at det blir 
mindre smitte fremover. 

b. Lesing 
Det har vært en stor innsats på lesing med nye bøker og fokus på generelt lesing. Det 
er gjennomført ny Oslo-prøve der resultatene har gått opp fra forrige gang. Skolen er 
veldig fornøyd med det, men skolen ønsker fortsatt et samarbeid med foreldrene på 
lesing fremover for mengdetrening. 

c. Status på skolestartere 
Det er fem skolestartere i kretsen som er innskrevet, og skolen håper å ønske alle 
disse velkommen i august. 

d. Kurs om vold og trusler 
Kurs om vold og trusler skal gjennomføres for alle ansatte i Osloskolen. Veldig lenge 
siden det har vært noen hendelser på skolen. 

e. Søkt om midler fra Storebrand-stiftelsen 
Skolen har søkt midler fra Storebrand-stiftelsen om opprustning av biblioteket. 

f. Samtykkeerklæring 
I lys av verdensbildet med krigen i Ukraina så har skolen et beredskapslager med Jod-
tabletter. Det skal sendes ut et skriv/digitalt med informasjon om samtykke til at 
barna kan få jod dersom det skulle bli et behov. 

g. Kom i tide 
Mange barn kommer for sent og skolen minner på at det er foreldres ansvar å få 
barna på skolen i tide. Det forstyrrer dagsrytmen når elever stadig kommer for sent. 

h. 17. mai 
Skolen har meldt oss på 17. mai-tog i byen, men ikke fått bekreftet enda. Magnus 
sender oss oversikt over hentepunkter osv. allerede nå da det er klart. 

i. Spørsmål fra FAU: 
Kan du si noe mer om skolens fremtid?  -Det er som tidligere ingen indikator på at 
skolen ikke skal bestå. Det er lagt store ressurser i oppussing de siste årene. 
Sørkedalen og Maridalen er de eneste fådelte skolene i Oslo, der Sørkedalen er den 
største. Det er elever på Markaskolen hver dag som er et viktig tilbud til alle elever i 
Oslo. 

j. Spørsmål om leseprøvene fra FAU: 
Har det vært diskutert noe mer rundt digital gjennomføring av leseprøvene jf. de 
tekniske problemene som var sist? - Det er sentralene føringer som sier at 
leseprøvene skal gjennomføres digitalt. 

k. Spørsmål om evaluering av digitale verktøy som for eksempel brukes i matte: Er det 
sentrale føringer på bruk av digitale verktøy som for eksempel verktøy der man 
svarer på mattestykker ved å skrive med fingeren i en bitteliten rute? – I et slikt 



tilfelle er det nok rom for lokale tilpasninger. Anbefaler at man tar opp med den 
aktuelle lærer. 

l. Spørsmål fra FAU om tilfluktsrommet: Har det kommet noe angående dette sentralt? 
- Ikke enda, men en gjennomgang av beredskap er uansett på trappene. 

 
SAK 2 – 17. mai 
17. mai-komiteen begynner sitt arbeide uavhengig av om vi får gå i byen. 
Det må koordineres med korpset slik at vi vet nøyaktig hvor mange som går i korpsuniform 
og hvor mange som har vanlige klær. Det ble nevnt at vi må huske på at loddsalg ikke har for 
mange premier og viktig med premier som passer for barn. 
Info fra tidliere års arbeid er i dropbox og Pernille tar ansvar for det. 17. mai-komiteen møtes 
hos Pernille 21. mars kl. 19:30. 
 
 
SAK 3 – Møter fremover 
Møter fremover er berammet til 25. april, 23. mai. og 13. juni på Lærerværelset fra kl. 18:00. 
 
 
Eventuelt 
Hva er status på ballbinge? 
Det er flere utfordringer med å sette opp ballbinge, men hovedutfordringen er vedlikehold 
som må ligge på skolen dersom dette skal gjennomføres. Marte har fått forslag fra en 
forelder om å undersøke mulighetene for å få lagt likt type kunstgress som er på lekeplassen 
på fotballbanen som en mellomløsning. Et godt argument for å gjøre det er HMS og skader 
som lett oppstår når man spiller ball på asfalt. 
 
 
 
 


